
Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 1 / 9

Město Hrádek

Náměstí 8. května 270, Nová Huť, 338 42 Hrádek u Rokycan
tel.č.: 371 787 151 | e-mail: evidence@mestohradek.cz

Z Á P I S
schůze číslo 6 Rady města Hrádek

konaná dne 25. 3. 2024 v kanceláři starostky od 16:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na městském úřadě.

Doba jednání: 16:00 - 19:00
Přítomno: 5 (Sobotková, Rychlá, Kotyzová, Richtr, Stáňa)
Omluveni:
Neomluveni:
Předsedající: Mgr. Marcela Sobotková
Zapisovatel*: tajemník MěÚ Ing. Jiří Drnec

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Rady Města Hrádku určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení, návrh programu a jeho schválení

Zasedání Rady města Hrádek (dále též jako „rada“) bylo zahájeno starostkou města Mgr. Marcelou Sobotkovou
(dále jako „předsedající“). Předsedající schůze konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno, dále na základě
prezenční listiny přítomných členů rady konstatovala, že přítomno je 5 členů rady (z celkového počtu 5 členů
rady), takže rada je usnášeníschopná.

Program:
1. Zahájení, návrh programu a jeho schválení
2. Určení zapisovatele
3. Kontrola usnesení
4. Starostka - informace na vědomí

hospodaření města ke dni 29. 2. 2024
žádost o návrh právního řešení v oblasti parkování ve městě
nabídka na zapůjčení umělé plochy pro bruslení
informace o systému nepřímé podpory občanů při řešení jejich životních situací ve městě
informace o činnosti školské, kulturní a sportovní komise
informace o demografickém vývoji ve městě
informace o úspěchu hrádecké školy ve fyzikální olympiádě
nabídka firmy Marius Pedersen na možnost doplnění počtu kontejnerů na plasty
jednání o nepovolené stavbě v části Mýtky
informace o jednání výkonného výboru Vodohospodářského sdružení Rokycanska
nabytí právní moci rozhodnutí o umístění stavby s názvem Hrádek, RO, 1. máje, č.p. 38, kNN
informace o přijetí žádosti o dotaci na ČOV Hrádek - Kalová koncovka se strojním zahuštěním
informace o zprávě o snižování nadlimitního hluku z “Ocelárny Hrádek”

5. Starostka - projednané
návrh na uzavření smlouvy o poskytnutí geolokačních dat
doručení žádosti o výpůjčku části pozemku 371/1
změny v pravidlech pro stanovení úplaty v mateřských školách, školních družinách a školních
klubech
návrhu smlouvy o zajištění produkce, propagace a technického zabezpečení Rock Star Festivalu
upravený návrh smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene
návrh cenové nabídky na projektové práce týkající se přestavby ulice 1. máje
návrh   na  uzavření  dodatku  č.  1  ke  smlouvě  o  dílo  pro  akci  „Vyhotovení  chodníku
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ve městě Hrádek, ul. Hutnická"
6. Zprávy úřadu
7. Zprávy členů rady
8. Různé
9. Závěr

 

Návrh usnesení:
Rada města Hrádek schvaluje program jednání rady dle návrhu předsedající.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/6RM/24 bylo schváleno.

2. Určení zapisovatele

Předsedající navrhla za zapisovatele tajemníka úřadu.

Návrh usnesení:
Rada města Hrádek schvaluje zapisovatelem tajemníka MěÚ.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/6RM/24 bylo schváleno.

3. Kontrola usnesení

3c/12RM/23  Rada  města  Hrádek  ukládá  stavebnímu technikovi  zajistit  geometrický  plán  pro  oddělování
pozemků  tak,  aby  oddělený  pozemek  nezasahoval  do  železničního  bodového  pole  dle  nákresu  vlastníka
pozemku p.č. 226/5 v k.ú. Nová Huť. Trvá.

13g/17RM/23 Rada města Hrádek schvaluje na základě článku III, odstavce 3.2 Příkazní smlouvy k zajištění
správy nemovitých věcí, rozšíření rozsahu spravovaných nemovitých věcí. Toto rozšíření zahrnuje rodinný dům
s  číslem  popisným  39  na  ulici  1.  máje.  Tato  změna  bude  uvedena  v  příloze  č.1  Příkazní  smlouvy
uzavřené mezi městem Hrádek a firmou Promabyt, IČ 63494248. Trvá.

3p/3RM/24 Rada města Hrádek bere na vědomí nabídku firmy Chytré střechy na zateplení stropní konstrukce
foukanou vatou domu čp. 120 v ulici Spojovací - DDM. RM ukládá stavebním technikům posoudit stav půdních
prostor v DDM a dále jednat o provedení úpravy budovy s uvedenou firmou. Trvá.

3o/3RM/24 Rada města Hrádek ukládá stavebním technikům zvážit,  projednat úpravu komunikace v ulici
Květinové (naproti moštárně) a možnost přemístění kanálu. Trvá.

3e/4RM/24 Rada města Hrádek ukládá tajemníkovi MěÚ a vedoucí HSO dále jednat o podmínkách uzavření
smlouvy o nájmu bytu či domu čp. 39 v ulici 1. máje jako celku od 1. 6. 2024. Trvá.

3c/5RM/24  Rada  města  Hrádek  schvaluje  Základní  škole  a  Mateřské  škole  Hrádek,  okres  Rokycany,
příspěvkové organizaci,  IČ 75006120,  podání  žádosti  na  dotační  projekt  Podpora preventivních aktivit  a
výchovy k toleranci v roce 2024, v rámci projektu Adaptační kurz pro žáky 6. třídy. RM ukládá MěÚ doplnit
prohlášení zřizovatele. Splněno.

3d/5RM/24  Rada  města  Hrádek  ukládá  starostce  města  písemně oslovit  výbor  TJ  Hrádek  z.s.  s  žádostí
o urychlené rozhodnutí o spolupráci mezi městem Hrádek a TJ Hrádek, z.s. v souvislosti s výpůjčkou části
pozemku škvárového hřiště,  na kterém by město vybudovalo mobilní  skatepark, popřípadě mobilní  dráhu
na pumptrack. Město tímto krokem deklaruje záměr využívat plochu určenou k sportovní činnosti k tomuto
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účelu, a ne za účelem získání majetkové prospěchu. Splněno.

3f/5RM/24 Rada města Hrádek schvaluje uzavření Smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o realizaci přeložky
distribučního zařízení jejímž účelem je uvolnění pozemku parc. č. 365/1 v k. ú. Hrádek u Rokycan a přeložení
stávajícího vedení 22 kV do nové trasy. Smluvními stranami smlouvy jsou ČEZ Distribuce, a.s., IČ 24729035,
se sídlem Děčín-Podmokly, Teplická 874/8, 405 02 Děčín a město Hrádek. RM ukládá starostce města smlouvu
uzavřít. Splněno.

Návrh usnesení:
Rada města Hrádek bere na vědomí informaci o kontrole plnění usnesení.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

4. Starostka - informace na vědomí
blok 4-1

Starostka informovala Radu města o hospodaření města ke dni 29. 2. 2024. Město hospodařilo s výdaji ve výši
10 939 tis. Kč, příjmy dosáhly výše 10 495 tis. Kč. Na účtu města je k dispozici 39 530 tis. Kč. Podrobné
výsledky hospodaření jsou zveřejněny na webových stránkách města.

blok 4-2

Starostka  informovala  Radu  města  o  žádosti  o  vypracování  návrhu  možnosti  právního  řešení  týkající
se neutěšené situace v oblasti parkování ve městě Mgr. Oudovi. Tristní stav veřejné zeleně v okolí účelových
komunikací,  kde  dochází  k  nevratnému  poškozování  v  důsledku  parkování  automobilů,  vyvolal  stížnosti
obyvatel.  Důvodem je  jednak  absence  koncepce  parkování  a  jednak  nárůst  počtu  automobilů  ve  městě.
Starostka  požádala  o  konzultaci  možných  postupů  řešení,  včetně  represivních  opatření,  úpravy  OZV  a
výzvy majitelům rodinných domů k parkování na jejich pozemcích. Starostka zdůraznila rizika nesprávného
parkování,  jako je  znemožnění  průjezdu IZS,  nemožnost  údržby a  ohrožení  chodců.  Diskuse se  zaměřila
na restrikci parkování versus vytvoření nových parkovacích míst.

blok 4-3

Starostka informovala Radu města o opakované nabídce na zapůjčení  umělé plochy pro bruslení.  Plocha
by mohla být umístěna v zimních měsících na víceúčelovém hřišti za školou. Rada města vzala informaci
na vědomí a uložila starostce města prověřit finanční podmínky výpůjčky a předložit návrh na další postup.

blok 4-4

Starostka informovala Radu města o systému nepřímého zvýhodnění občanů při řešení jejich životních situací
ve městě. Systém zahrnuje slevy na poplatcích za odpady a za užívání veřejného prostranství, sociální program,
dotační program a podporu při nakládání s odpady. Rada města vzala informaci na vědomí a vyjádřila podporu
tomuto systému.

blok 4-5

Místostarostka informovala radu města o činnosti školské, kulturní a sportovní komise, která se sešla dne
6.  3.  2024.  Komise projednala informace o činnosti  ve městě od konání  posledního jednání  a informace
o připravovaných akcích na rok 2024/2025. Akce Vánoce 2023 proběhly s kladným hodnocením, s pochopením
se setkalo zrušení ohňostroje na Nový rok, v přípravě na sezonu je areál letního kina včetně kiosku pro rok
2024. Z nejbližších akcí se můžeme těšit na: Jarní trhy, Velikonoční hry v KD,  divadelní představení v KD a
pálení čarodějnic.
Z jednání omluveni pp. Krajíček a Redl. P. Krajíček zároveň požádal o uvolnění z komise, p. Redl i  přes
opakovanou neúčast bude v práci v komisi pokračovat.
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Návrh usnesení:
Rada města Hrádek bere na vědomí rezignaci člena školské, kulturní a sportovní komise rady města
Hrádku, zvoleného radou města p. Krajíčka, (souhlas s členy komise RM usnesení č 3b/2_1RM/22)

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3a/6RM/24 bylo schváleno.

blok 4-6

Návrh usnesení:
Rada města Hrádek souhlasí s návrhem doplnění školské, kulturní a sportovní komise rady města Hrádku
paní J. Aubrechtovou.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3b/6RM/24 bylo schváleno.

blok 4-7

Starostka informovala radu města o znepokojivém demografickém vývoji ve městě (2019 - 2704 občanů, 2023 -
2 647 občanů). V posledním období došlo k poklesu trvale žijících obyvatel a za hodnocené období se narodilo
nejméně dětí v historii. Příčiny tohoto trendu jsou komplexní a zahrnují stárnutí populace a nízkou porodnost
(16 nově narozených oproti 32 v roce 2019). Starostka zdůraznila, že řešení této situace je klíčové pro budoucí
prosperitu města. Diskuse byla vedena o tom, co může město nabídnout novým občanům.

blok 4-8

Starostka informovala radu města o úspěchu hrádecké školy ve fyzikální olympiádě. Žáci školy obsadili 1. a
2. místo v okresním kole fyzikální olympiády. Jedná se o vynikající výsledek, který svědčí o kvalitě výuky fyziky
na této škole. Škola také dosáhla dobrých výsledků při přijímacích zkouškách v roce 2023. To potvrzuje, že
škola poskytuje kvalitní vzdělání.

blok 4-9

Starostka informovala radu města o nabídce firmy Marius Pedersen na možnost doplnění počtu kontejnerů
na plasty, které se uvolnily ve městě Spálené Poříčí. Nabídka nebude městem akceptována.

blok 4-10

Starostka informovala radu města o jednání týkající se nepovolené stavby v části Mýtky. Jednalo se o část
stavby - přístřešek u vchodu do budovy. V uvedené lokalitě budou stavebním odborem MěÚ Rokycany následně
řešeny ještě další nepovolené stavby. Město při řízení vystupuje pouze jako účastník řízení.

blok 4-11

Starostka informovala  radu města  o  jednání  výkonného výboru Vodohospodářského sdružení  Rokycanska
ze dne 7. 3. 2024. Na programu bylo projednání a schválení smlouvy o zřízení fotovoltaické elektrárny a
tepelného čerpadla na náklady VOSROK na úpravně vod Strašice a projednání návrhu změn stanov VSR. Znění
nových stanov bude ještě projednáno v kolektivních orgánech jednotlivých členských obcí.

blok 4-12

Starostka  informovala  radu  města  o  sdělení  MěÚ  Rokycany,  odboru  stavebního  o  nabytí  právní  moci
rozhodnutí o umístění stavby s názvem Hrádek, RO, 1. máje, č.p. 38, kNN

blok 4-13
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Starostka informovala RM o přijetí žádosti o dotaci na ČOV Hrádek - Kalová koncovka se strojním zahuštěním,
dotační titul č. 2 Drobné vodohospodářské akce.

Návrh usnesení:
Rada města Hrádek schvaluje přijetí dotace, následnou realizaci dotace a zajištění vyúčtování obdržené
dotace na projekt Kalová koncovka se strojním zahuštěním, dotační titul č. 2 Drobné vodohospodářské
akce.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3c/6RM/24 bylo schváleno.

blok 4-14

Starostka informovala radu města o snižování nadlimitního hluku z “Ocelárny Hrádek”. Výkonný ředitel firmy
podal zprávu o opatřeních, která se provádějí k tomuto účelu. Nabídl také, že městu zašle výsledky měření a
protokol o zpracování měření, který vyhotoví Zdravotní ústav.

 

 

5. Starostka - projednané
blok 5-1

Starostka informovala radu města o návrhu na uzavření smlouvy o poskytnutí geolokačních dat. Smlouva má
za cíl podpořit rozvoj sociální péče, uspokojování potřeb bydlení, ochrany a rozvoje zdraví, dopravy a spojů,
výchovy a vzdělávání, kulturního rozvoje a ochrany veřejného pořádku. Geolokační data umožní lépe pochopit
a řešit  potřeby našich občanů a efektivněji  plánovat a realizovat naše strategie v těchto oblastech. Tato
smlouva je důležitým krokem k zajištění lepších služeb pro občany a k udržitelnému rozvoji města.

Návrh usnesení:
Rada města Hrádek schvaluje uzavření smlouvy o poskytnutí souboru geolokačních dat. Stranami smlouvy
jsou město Hrádek a Česká republika -  Ministerstvo vnitra,  předmět plnění bude poskytnut uživateli
zdarma. RM ukládá starostce smlouvu uzavřít.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4a/6RM/24 bylo schváleno.

blok 5-2

Starostka informovala radu města o doručení žádosti o výpůjčku části pozemku 371/1. Žádost neodpovídala
právní povaze navrhovaného řešení, proto byl žadatel požádán o doplnění. Po doplnění žádosti byla žádost
radou města projednána.

Návrh usnesení:
Rada města Hrádek schvaluje schvaluje záměr výpůjčky části parcely p. č.  371/1 v k.ú. Nová Huť dle
žádosti ze dne 18. 3. 2024 žadatele Davida Redla.

Výsledek hlasování:
Pro: 0 / Proti: 5 / Zdrželo se: 0

Návrh usnesení nebyl přijat.

blok 5-3

Návrh usnesení:
Rada města Hrádek schvaluje záměr pronájmu části pozemku p.č. 371/1 v k.ú. Nová Huť o výměře dle
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přiloženého nákresu (sezení, přístup ke stánku, místo pro odkládání kol (cca 47 m2)na dobu určitou, a to
do 31. 12. 2024.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4b/6RM/24 bylo schváleno.

blok 5-4

Návrh usnesení:
Rada města Hrádek schvaluje minimální nabídkovou cenu za nájem části pozemku, p.č. 371/1 v k. ú. Nová
Huť o výměře cca 47 m2 ve výši Kč 500,-/měsíc.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4c/6RM/24 bylo schváleno.

blok 5-5

Návrh usnesení:
Rada města Hrádek ukládá starostce města projednat záměr pronájmu s žadatelem před jeho zveřejněním
a v případě souhlasu žadatele s rozsahem nájmu a nabídkovou cenou ukládá tajemníkovi MěÚ záměr
zveřejnit.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4d/6RM/24 bylo schváleno.

blok 5-6

Starostka informovala  radu města  o  dopise  od Ministerstva školství,  týkající  se  změny v  pravidlech pro
stanovení úplaty v mateřských školách, školních družinách a školních klubech zřizovaných státem, krajem, obcí
nebo svazkem obcí. Tyto změny jsou důsledkem novely § 123 odst. 4 zákona č. 561/2004 Sb., o předškolním,
základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání (školský zákon), ve znění pozdějších předpisů. Podle
této novely bude ve školách a školských zařízeních nově stanovovat výši úplaty zřizovatel. Tato změna nabude
platnosti  od  školního  roku  2024/2025.  Nově  je  maximální  výše  měsíční  úplaty  vázána  na  výši
aktuální minimální měsíční mzdy. Dochází také k rozšíření nároku na osvobození nebo snížení úplaty pro
rodiny pobírající přídavek na dítě. Před zahájením projednávání tohoto bodu požádal radní Stáňa starostku
o možnost opustit jednání rady z osobních důvodů.

Návrh usnesení:
Rada města Hrádek ukládá vedoucí finančního odboru připravit ve spolupráci s ekonomkou ZŠ a MŠ
Hrádek podklady pro stanovení a schválení výše úplaty ve školských zařízeních zřízených městem Hrádek,
a to na základě pravidel novely § 123 odst. 4 zákona č. 561/2004 Sb., o předškolním, základním, středním,
vyšším odborném a jiném vzdělávání (školský zákon), ve znění pozdějších předpisů.

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4e/6RM/24 bylo schváleno.

blok 5-7

Starostka informovala radu města o návrhu smlouvy, který předložila firma All 4 Bands s.r.o. Smlouva se týká
zajištění produkce, propagace a technického zabezpečení Rock Star Festivalu, který se bude konat 7.9.2024
v přírodním divadle v Hrádku. Firma All 4 Bands s.r.o. zajistí veškeré potřebné aspekty festivalu, včetně
produkce, propagace a technického zabezpečení.

Návrh usnesení:
Rada  města  Hrádek  schvaluje  smlouvu  o  dílo,  jejíž  účelem  je  zajištění  produkce,  propagace  a
techniky Rock Star Festivalu,  konaného v přírodním divadle v Hrádku 7. 9.  2024. Stranami smlouvy
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jsou město Hrádek a All 4 Bands s.r.o. RM ukládá starostce smlouvu podepsat.

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4f/6RM/24 bylo schváleno.

blok 5-8

Starostka informovala radu města o doručení upraveného návrhu smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného
břemene a dohodu o služebnosti inženýrské sítě mezi městem Hrádek a A+R s.r.o., do které byla vložena
podmínka  města  dle  usnesení  3k/2RM/24  (podmínka  týkající  se  úpravy  křižovatku  ulici  Rokycanské  a
Učňovské).

Návrh usnesení:
Rada města Hrádek bere na vědomí a akceptuje úpravu smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného
břemene  a  dohodu  o  služebnosti  inženýrské  sítě  po  služebných  pozemcích  ve  vlastnictví  města
parc.č. 374/1 a p.č. 315/39 vše v k.ú. Nová Huť,  jejímiž stranami jsou město Hrádek a A+R s.r.o., a
zařazení podmínky uvedené v usnesení č. 3k/2RM/24 do textu smlouvy.

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4g/6RM/24 bylo schváleno.

blok 5-9

Starostka informovala radu města o cenové nabídce na projektové práce týkající se přestavby ulice 1. máje a
navazujícího okolí  v Hrádku u Rokycan. Nabídka byla vypracována autorizovaným architektem Ing. arch.
Tomášem Petráškem z firmy DEBYT. Projektové práce budou probíhat ve dvou fázích: Příprava projektu a
Návrh stavby – koncept.
Během druhé fáze bude zpracováno několik variant uličního profilu ulice 1. máje, budou prověřeny možné
přesuny přechodů a potřebná kapacita parkování. V širších vazbách bude zohledněna přirozená prostupnost
území i v kontextu dalších plánovaných investic (Penny market, parking, obslužnost z bývalé silnice směr
Mirošov apod). Základním výstupem bude jednoduché 2D vyobrazení navrženého řešení v co nejjednodušší
podobě, případné speciální schémata budou ve formě např. ručních skic na podkladech 2D výkresu. Cena
celkem Kč 220 000,-,  v  případě,  že bude objednavatel  po zpracovateli  požadovat  postoupení  nevýhradní
licence,  náleží  zhotoviteli  odměna Kč 75 000,-.  Zhotovitel  není  plátcem DPH. Termíny dodání  -  příprava
projektu - 4 týdny od závazné objednávky, hrubopis návrhu stavby - 10 týdnů od předání podkladů, čistopis
návrhu stavby - 8 týdnů od předání připomínek k hrubopisu.

 

Návrh usnesení:
Rada města Hrádek schvaluje zpracování studie přestavby ulice 1. máje a navazujícího okolí v Hrádku
u Rokycan, v rozsahu Příprava projektu a Návrh stavby – koncept - vše dle cenové nabídky a v ní uvedeném
termínu dodání. Rada města ukládá starostce studii objednat.

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4h/6RM/24 bylo schváleno.

blok 5-10

Starostka informovala RM o doručení změnového listu č.  firmou Vida GROUP, která je dodavatelem prací pro
akcí Vyhotovení chodníku ve městě Hrádek, ul. Hutnická. Změnový list byl vystaven na základě provedených
více prací či méně prací ve srovnání s rozpočtem akce a na základě úprav výměr některých činností (prací)
spojených s výstavbou chodníku. 

Návrh usnesení:
Rada města Hrádek schvaluje uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo pro akci „Vyhotovení chodníku
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ve městě Hrádek, ul. Hutnická". Smluvními stranami smlouvy jsou město Hrádek a firma VIDA GROUP, IČ
29158206. Účelem uzavření dodatku je úprava smluvní ceny akce na základě změnového listu dodavatele
stavby. RM ukládá starostce uzavřít dodatek č. 1 ke smlouvě.

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4i/6RM/24 bylo schváleno.

6. Zprávy úřadu
blok 6-1

Tajemník informoval členy rady o nabídce zhodnocení volných finančních prostředků. Nabídku představila
společnost Invest Group PT s.r.o. v rámci svého investičního programu. Oba jednatelé společnosti se osobně
setkali se starostou města a tajemníkem úřadu, aby nabídku představili. Po diskuzi a zvážení všech aspektů
rada města dospěla k závěru, že vzhledem k aktuálním rozvojovým investičním projektům není vhodné využívat
tuto  formu  investování.  Starostka  zdůraznila,  že  prostředky,  které  město  získá,  jsou  primárně  určeny
k rozvoji města a jeho infrastruktury, a jejich hlavním účelem a cílem není investování.

blok 6-2

Tajemník na základě pověření starostkou seznámil radu města s aktuálním personálním vývojem na městském
úřadu, kde se uvolnilo jedno místo ve finančním odboru v důsledku výpovědi jednoho ze zaměstnanců. Předložil
radě města čtyři možné varianty řešení této situace. Rada města souhlasí s variantou, která nepočítá s přijetím
nového  zaměstnance  úřadu,  ale  s  obsazením  volného  místa  stávajícími  zaměstnanci  úřadu.  Současně
rada města rozhodla neměnit stávající organizační strukturu úřadu.

Návrh usnesení:
Rada  města  Hrádek  bere  na  vědomí  informaci  o  personálním  vývoji  městského  úřadu  a  souhlasí
s  ponecháním  stávající  organizační  struktury  úřadu.   RM  ukládá  tajemníkovi  zajistit  provedení
personálních opatření.

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5a/6RM/24 bylo schváleno.

blok 6-3

Tajemník seznámil členy rady města s informací o zřizovací listině školy, kterou na jednání dne 4. března 2024
schválilo zastupitelstvo města. Listina je připravena ke zveřejnění, tzn. že  bude zaslána rejstříkovému soudu.
Tento krok zajistí škola, neboť v případě již fungujícího subjektu zajišťuje zveřejnění dokumentu tento subjekt.
Zároveň informoval RM o zveřejnění OZV Požární řád ve Sbírce předpisů územně správních celků.

blok 6-4

Tajemník informoval radu města o procesu podepisování dotačních smluv, které byly schváleny radou města.
Tyto  smlouvy  jsou  základem  pro  vyplacení  finančních  prostředků  žadatelům  o  dotace  z  dotačního
programu města. V současné době jsou smlouvy podepsány všemi subjekty s výjimkou TJ Hrádek, z.s.

blok 6-5

Tajemník seznámil radu města s informací, že úřad práce vyhověl žádosti města o příspěvek na vytvoření
společensky účelného pracovního místa pro uchazeče o zaměstnání. Město se zavázalo vytvořit místo pro výkon
uklízecích prací veřejných prostranstvích a jiných pomocných prací. Společensky účelné pracovní místo bude
vytvořena na období od 1. dubna 2024 do 30. listopadu 2024. Příspěvek na mzdové náklady bude poskytován
ve výši 50 %, avšak maximálně do výše 9 400 Kč měsíčně. Pracovní doba na těchto místech bude 30 hodin
týdně.
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Návrh usnesení:
Rada  města  Hrádek  bere na vědomí  a  ukládá  starostce  dohodu o  vytvoření  společensky  účelného
pracovního místa s úřadem práce uzavřít.

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5b/6RM/24 bylo schváleno.

7. Zprávy členů rady

8. Různé

Starostka města podala radě města zprávu o aktivitách vedení školy, které se týkají sledování a kontroly
vzájemného chování žáků. Bylo zdůrazněno, že chování žáků je pod dohledem a v případě potřeby je řešeno
třídními učiteli,  ředitelkou školy nebo je   konzultováno s  pedagogicko-psychologickou poradnou.  Členové
rady města se k tomuto tématu vyjádřili a shodli se na jeho významnosti a nutnosti se jím zabývat.

9. Závěr

Jednání RM bylo ukončeno starostkou v 19,00 hod.

Starostka: Mgr. Marcela Sobotková   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


